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INTERPELACJA

dot. przejścia dla pieszych na ul. Stefana Wyszyńskiego.

W    imieniu    mieszkańców    z  ul.  Sucharskiego,  Łowickiej  i  ulic

przyległych, zwracam się z uprzejmą prośbą o założenie sygnalizacji świetlnej

dla pieszych w systemie kolorów zielony-czerwony na wysokości ul. Stefana

Wyszyńskiego  oraz  przy  wyjściu  z  ulicy  gen.  Józefa  Hallera  tuż  przed

kościołem. 

Chcę nadmienić, że na w/w przejściu dla pieszych często dochodzi do

potrąceń  pieszych  przez  przejeżdżające  samochody  udające  się  na  wiadukt

kolejowy. 

Aby uniknąć dalszych wypadków, a były też śmiertelne na tym przejściu

bardzo proszę o bardzo poważne potraktowanie w/w prośby.

Proszę o  pozytywne rozpatrzenie w/w prośby.

Z poważaniem 

Zbigniew Wyszogrodzki


